
 

 

  
 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de Gemeente Barneveld 
Postbus 63 
3770 AB BARNEVELD 
 
 
Barneveld, 3 april 2023 
 
Onderwerp: Mogelijkheden buitengebied 2023 
 
 
Geacht College, 
 
De fractie van Burger Initiatief stelt op grond van artikel 42 van de organisatieverordening van de 
gemeenteraad de volgende vragen over bovengenoemd onderwerp. 
 
Inleiding 
 

Wij werden verrast door een artikel in de Barneveldse Krant van 28 maart jl., met als titel: 
‘Gemeente Ede helpt boeren die willen stoppen met nieuwe bestemming’. Inmiddels heb-
ben wij ook de brochure gezien die aanleiding is voor dit artikel.  
 
Dit plan, dat al is ingegaan, maakt het voor boeren die willen stoppen of die al gestopt zijn, 
gemakkelijk om een bestemmingsplanwijziging aan te vragen. Met name maakt het zo’n 
aanvraag financieel aantrekkelijk voor de eerste honderd boeren die zich in Ede aanmel-
den. Met deze regeling haalt de gemeente Ede vergunningen voor agrarische bedrijven 
die niet meer als zodanig functioneren, uit de markt. Op die manier wordt er meteen bijge-
dragen aan het verminderen van de stikstofuitstoot.  
 
Het verbaast ons dat een naburige gemeente, ook onderdeel van Regio Foodvalley, met 
een regeling komt die niet van toepassing lijkt te zijn op de gehele regio.  
  
 
 

Wij hebben daarom de volgende vragen aan het college:  
 
1. Is het college op de hoogte van het bestaan van deze regeling, genaamd ProMo (Project Mo-

gelijkheden? 
2. Deze regeling is bedoeld voor kleine agrarische bedrijven die niet meer als zodanig functione-

ren. Hebben wij in onze gemeente dergelijke bedrijven en zo ja, hoeveel? 
3. Is het mogelijk om ook een dergelijke regeling voor stoppende en gestopte kleine agrarische 

bedrijven in onze gemeente op te zetten?  
4. Deze regeling biedt stoppende en gestopte agrariërs een vereenvoudigde toets om tot een an-

dere bestemming te komen, waardoor er volgens de brochure, nieuwe gebruiksmogelijkheden 
ontstaan. Is het functieveranderingsbeleid in Ede anders dan in de gemeente Barneveld? Zo 
ja, hoe kijkt het college hier tegen aan?  

5. Hoe kijkt het college aan tegen het feit dat een naburige gemeente die ook onderdeel is van 
Food Valley, komt met een eigen regeling?  



 

 

6. Wij hebben herhaaldelijk om een visie op het buitengebied gevraagd. Daarop kwam steeds het 
antwoord dat we dat in Food Valley verband doen en dat dat met name voor Barneveld en Ede 
erg belangrijk is, omdat beiden een groot agrarisch gebied hebben. Vindt het college het met 
ons niet erg spijtig als hier geen overeenstemming is gezocht door de gemeente Ede binnen 
Food Valley verband? Zo ja, wat gaat het college daaraan doen?  

 
 
 
Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.  
 
Vriendelijke groet,  
 
Judith van den Wildenberg 
fractievoorzitter Burger Initiatief 
 
 
 
 
 

 


